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INTERPELACJA

W poprzedniej kadencji nie powiodły się próby sprzedaży działki
i budynku po byiej szkole podstawowej w Machlinach. Jakie są obecnie
zamierzenia i plany wobec tego obiektu? Czy są one opracowane w formie
dokumentów? Jeżeli tak, to jakich?

Po rezygnacji Szczecińskiej Chorągwi ZI-IP ze stanicy w Machlinach,
obiekt wydzierżawiono Fundacji kościelnej. Po dwóch latach obiekt wrócił do
Gminy. Na propozycję darowizny stanicy dla CzOK-u Radni nie wyrazili zgody.
Jakie są obecnie zamierzenia i plany wobec tego obiektu? Czy są one
opracowane w formie dokumentów? Jeżeli tak, to jakich?
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